
Protokoll 
 
Årsmöte i Skandinavisk Hindersport (SHS) 
Tidpunkt: Lördagen den 27 april 2024 kl 14.52-16.30 
Plats:  Plan 5 i Bro Parks läktarbyggnad, Upplands-Bro, samt via Teams. 
Närvarande: 20 personer. Närvarande på Bro Park: Karl-Bertil Wirenstål, ordf,  

Carl Agner, Maria Andersson, Nadja Bellander, Sigyn Dysell, Hans Engblom, 
Jesko von Koenigsegg, Göran Westerlund, Anna Öhgren. 
Samt via Teams: Anna-Maria Andersson, Lars-Åke Enström, Anders Herlin,  
Lars Herlin, Jessica ??, Niklas Lovén, Dennis Persson, Marie Westerberg,  
Emil Wittgren, Madeleine Wittgren, Elliot Öhgren. 

 
1.Ordförande K-B Wirenstål hälsade alla välkomna och öppnade årsmötet. 
 
2. K-B W valdes till mötets ordförande och Nadja Bellander utsågs till mötets sekreterare. 
 
3. Till justerare valdes Maria Andersson och Hans Engblom. 
 
4. Närvarolista fördes av sekreteraren. Beslöts att upprätta röstlängd om behov skulle uppstå. 
 
5. Konstaterades att mötet var behörigen utlyst. 
 
6. Dagordningen godkändes. 
 
7. Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. 
 
8. Dennis P kommenterade årets ekonomiska resultat och läste upp delar av 
revisionsberättelsen. Balans- och Resultaträkning fastställdes. 
 
9. Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 
 
10. Karl-Bertil Wirenstål omvaldes till ordförande på 1 år. 
Till ordinarie ledamöter i styrelsen omvaldes Sigyn Dysell och Susanne Sivrup Rosenqvist  
på 2 år. Anders Herlin omvaldes på 1 år. Dessutom består styrelsen av Anna-Maria Andersson 
och Dennis Persson, som båda har ett år kvar av sin mandatperiod, samt hedersledamoten 
Jesko von Koenigsegg. 
 
11. Som revisor omvaldes Anki Halpin. 
 
12. Som ledamöter i valberedningen omvaldes Göran Westerlund (sammankallande), Carl Agner 
och Anna Öhgren. 
 
13. Årsavgiften för 2025 fastställdes till 250 kr per person, 300 kr per familj (oförändrat). Man kan 
också lösa livstids medlemskap för 5.000 kr om man vill stötta föreningen lite extra.  
 
14. Inga motioner hade inkommit till årsmötet. 
 
15. Sportens situation efter ATG:s spelstopp 
Konstaterades att årets hindersäsong är säkrad, men att det finns ovisshet inför framtiden.  
K-B, Anders och Dennis hade haft möten med Svensk Galopp, som har sagt att de vill ha en ny 
dialog till hösten 2024 angående 2025 års säsong. En skrivelse hade sänts till ATG:s ordförande, 
understödd av samtliga tre galoppsällskap samt SHS, ARK och Bro Parks Tränarförening, men 
inget svar hade man fått. Den statistik som ATG hade fått ta del av avseende skadade hästar är 
missvisande och flera av de tillbud som redovisats där har visat sig vara felaktiga. Det finns hos 
ATG inga planer på att ompröva beslutet om att inte erbjuda spel på hinderlopp. Man har tidigare 



slutat erbjuda spel på hinderlopp utomlands, och att nu även stoppa spelet på svenska 
hinderlopp var en naturlig följd, som man motiverar med hänsyn till hästvälfärd. Den 
hästvälfärdsgrupp som Svensk Galopp har inrättat har dock inte tillfrågats i ärendet. 
Det konstaterades att sittande styrelse i Svensk Galopp är dåligt insatta i galoppsporten. 
Föreslogs att bjuda in dem, samt representanter för ATG:s styrelse, till en tävlingsdag med 
hinderlopp och låta dem ta del av sporten på nära håll, prata med hinderryttare, etc. 
 
För att hålla intresset för hindersport vid liv hos de aktiva är det viktigt att prissummorna har en 
anständig nivå, eftersom hinderhästar inte startar lika ofta och måste resa långt i vissa fall. Det är 
också viktigt att hinderbanorna vattnas tillräckligt, för att undvika skador. 
 
K-B hade tittat på statistik avseende hur många hästar som startade i hinderlopp 2023. Det var 
34 st, varav 26 svensktränade. Av de 26 svensktränade fanns nu endast 18 kvar i träning, även 
om det finns indikationer på att några fler hästar kan komma till inför säsongen. 
 
 
16. Övriga frågor. 
a) Transportbidrag? Skulle detta kunna underlätta för de tränare som har långt till en tävling, och 
därmed bidra till större startfält? Debutantbidrag? Skulle detta kunna göra att fler tränare testar att 
starta sin häst över hinder? Diskussionerna utmynnade i att det troligen är bättre att tävla om 
pengarna, och att det viktigaste för nyrekrytering är att det finns någonstans att träna och hoppa 
in hästarna. Frågan väcktes om vad som hänt med den planerade hindergården på Bro Park. 
Detta projekt hade stoppats av att beredningen av marken skulle kosta 850.000 kronor. Annars 
hade Stockholms Galoppsällskap lovat att ställa upp med pengar till staket, etc, ca 180.000 kr. 
 
Anders informerade om att Blommeröd på grund av Ringsjöns översvämning behövde hjälp med 
röjning av banorna för att det ska gå att träna där. Det finns förhoppningar om att man skulle 
kunna anlägga en hinderslinga på den nya galoppbanan i Bara i Skåne, men detta hör ju till 
framtiden och hjälper oss inte nu i det akuta skedet. 
 
b) Diskuterades ryttarfrågan, det vill säga hur många ryttare det finns som kan rida över hinder 
2024. Många har fallit ifrån/beslutat att de inte ska fortsätta. De enda som kunde namnges med 
säkerhet just nu såsom startande 2024 var Henrik Engblom, Charlotta Eriksson, Niklas Lovén, 
Jakob Kvisla, Kevin Parkin, Christopher Roberts och Elliot Öhgren. 
 
c) Diskuterades betydelsen av sociala media för att synliggöra hindersporten. Både Niklas och 
Elliot är aktiva på sociala media och har många följare där. Men det finns mer att göra; varje bana 
borde ha en egen aktivitet inför hinderloppen, där man förklarar hur det går till, etc. 
 
d) Diskuterades för- och nackdelar med olika hindertyper. Carl Agner hade tagit med sig modeller 
av häckar för att demonstrera en typ av fällbara häckar som han tycker fungerar bra. Ryttarna 
som deltog i mötet fick också komma till tals och berätta vilken typ av hinder de föredrar.  
Konstaterades att det inte är läge just nu att uppvakta Svensk Galopp om att köpa in nya hinder, 
när hindersporten kämpar för sin överlevnad som det är. 
 
e) Föreslogs att hinderloppen bör ridas på förmiddagen, medan det finns fukt kvar i banorna.  
Nu när det inte längre är spel på hinderloppen, är det kanske lättare att få gehör för detta. 
 
 
17. Mötet förklarades avslutat.  
 
Bro den 27 april 2024 
 
 
Nadja Bellander  K-B Wirenstål  Maria Andersson Hans Engblom 
Sekreterare  Ordförande  Justerare  Justerare 


